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Szilágyi Zsolt az exit poll felmérések szerint a szavazatok 0,5-0,7 százalékát szerezte meg.

  

Sajtótájékoztatóján az EMNP jelöltje nem kívánta kommentálni a közvélemény-kutató
társaságok által mért támogatottságát. Hozzátette, ha egyetlen szavazatot sem kapott volna,
akkor is érdemes volt elindulnia a választási versenyben, hiszen ez adott lehetőséget a
romániai történelmi régiók autonómiájáról szóló programjuk bemutatására.

  

Toró T. Tibor, az EMNP elnöke hozzátette, hogy a 2012-es parlamenti választásokon még
tiltották a föderalizmust hirdető választási klipjük sugárzását, most viszont szabadon
beszélhettek e témáról.

  

Szilágyi Zsolt a bukaresti politikát megszálló korrupcióban látja annak az okát, hogy az erdélyi
választók az átlagosnál kisebb arányban éltek a szavazás jogával. A magyar többségű
székelyföldi megyék rossz részvételi adatait pedig azzal magyarázta, hogy a Romániai Magyar
Demokrata Szövetség (RMDSZ) elnökjelöltje nem vállalta a nyilvános vitát. Úgy véli, a két
magyar elnökjelölt nyilvános vitája jobban mozgósíthatta volna a magyar közösséget, valamint
hogy a magyar lakosság még mindig fél véleményt nyilvánítani, ugyanis úgy gondolja, hogy
következményekkel fog járni, ha kiderül, nem az RMDSZ jelöltjét támogatta.

  

Az EMNP jelöltje úgy véli, a választás tapasztalata reményt ad a pártjának a további
növekedésre. Hozzátette: folytatják a meggyőző munkát azért, hogy Románia az autonóm
régiók szövetségévé váljon.

  

Szilágyi Zsolt elmondta még, a végleges eredmények ismeretében dönt a párt országos
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elnöksége arról, hogy mit tanácsolnak az ő első fordulós támogatóinak a második fordulóra.
Hozzátette, kevéssé tartják valószínűnek, hogy a baloldali Victor Ponta támogatására biztatnák
a szavazóikat.
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